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Program: Informace z kateder a součástí

Dr. Končelík informoval, že dr. Václav Moravec požádal o rozvázání pracovního
poměru dohodou k 30. 6. 2024 a to ze svého pedagogického úvazku. Od léta 2024
tak bude na institutu dr. Moravec nově působit jako vědecký pracovník v rámci
CEMES.

Dr. Končelík informoval o průběhu příprav na renovaci části budovy Hollaru v rámci
projektu PhD Infra a dále poděkoval dr. Prázové za dostěhování kanceláří knihovny
(místnost č. 16 a 17). Tyto uvolněné místnosti nově připadnou IKSŽ a ten je využije
pro sesazení zaměstnanců navázaných na dvě výzkumné skupiny. Kanceláře, které
tito zaměstnanci přestěhováním uvolní v prvním patře, zůstanou volné až do
dokončení projektu PhD Infra a poté dojde k dalšímu popojování týmů a kateder.
Tato část stěhování proběhne pravděpodobně někdy na přelomu října a listopadu
2024.

Dále Dr. Končelík v zastoupení prof. Štolla, který je momentálně na dovolené,
informoval o dění na katedře KMS.

Na katedru KMS nastoupily dvě nové členky (Tereza Javornicky Brumovská a
Anežka Kuzmičová).

Pro letní semestr díky Janu Miesslerovi katedra navázala externí spolupráci s
maďarskou filmařkou a teoretičkou non-ficton filmu Györgyi Pétfali, která bude mít
kombinovaný (na začátku a na konci prezenční, uprostřed online) předmět. Bude
nabízen jako volitelný všem bakalářům a studentům placených anglických programů.

Proběhly bakalářské a magisterské státnice.

Uskutečnil se Den otevřených dveří. Účast na prezentaci bakalářské specializace
byla velká, byla zcela zaplněná místnost č. 215. Na DOD pro magisterské studium
přišlo jen 20 zájemců. Prof. Štoll navrhuje DOD do magisterského studia dělat v
jiném termínu, spíš na konci února. Dr. Bednařík navrhuje DOD pro mgr. úplně
zrušit. Tento návrh byl vedením IKSŽ diskutován a bylo rozhodnuto vyčkat na závěry
fakzultního čšetření úspěšnosti DOD.

Poděkoval Janovi Jirků za pečlivost, vytrvalost a výdrž při sestavování rozvrhu.

Přesun velkých předmětů v rámci bakalářského studia z úterý na středu v jinonické
aule byl tento semestr víceméně bezbolestný. Protože si již rozvrh sedl a všichni
zvykli, středu si IKSŽ přeje „držet“ i nadále.



Marína Urbániková odučí tento semestr bakalářský předmět Analýza dat a v příštím
roce by bylo dobré, pokud by jeden z jejích dvou předmětů byl v druhém semestru.
Prof. Štoll bude iniciovat jednání s katedrou žurnalistiky.

Rozloučila se s námi Ph.D. stážistka Tanya Silvermann z USA (University of
Michigan), která od září chodila na katedru a zkoumala filmovou kariéru Jana
Passera a Miloše Formana.

Dne 31. 1. proběhlo jednání Studijní komise Akademického senátu FSV, kromě dvou
akreditací projednávala komise bod vrácení se ke známkování z A-F na 1-3, což je
návrh rektorátu. Komise se proti tomuto nápadu rozhodně a přesvědčeně postavila,
čímž je v souladu s pohledem kolegia děkana.

Dne 15. 2. od 13:30 proběhne kombinovaně (prezenčně i online) schůzka se
studenty bakalářského studia před začátkem letního semestru. Studentům byl opět
rozeslán dopis s doporučenými předměty, zde opět poděkování subgarantům Petrovi
Bednaříkovi, Petře Koudelkové a Ondřejovi Trunečkovi za pomoc s finalizací dopisu.

Pravidelná porada katedry před zahájením semestru proběhne 19. 2. od 12:30 hod.

Dr. Koudelková za MKPR informovala o tom, že DOD byl jeden z nejlepších za
poslední roky. Velkou zásluhu na tom měli naši studenti.

On-line odevzdávání tezí pro studenty oboru Stratkom je již technicky připravené –
teze se budou do systému nahrávat v elektronické podobě. Formu připravil Ing.
Vranka, kterému děkuje.

Dr. Koudelková také uvedla, že proběhly státní zkoušky. Upozornila na případ s
problémovým studentem, který bude pravděpodobně znovu opakovat SZZ a
obhajobu..

Za KŽ promluvil doc. Silverio, zastupuje doc. Alici Němcovou Tejkalovou, která si
vybírá sabatikl. Doplnil již dříve uvedené informace a konstatoval, že na katedře
žurnalistiky vše v pořádku.

Dr. Shavit uvedla, že Prof. Nico Carpentier je ve fázi příprav na habilitační řízení v
Polsku.

Projekt SVV - byla odevzdána zpráva a pro příští rok bude projekt opět podpořen.



Dr. Prázová připoměla, že Mgr. Martin Simota je fakultní koordinátor ohledně Open
Access a Open Science a lze se na něj obracet i v otázkách na repozitáře FSV a UK
celkově. Kontakt na Mgr. Simotu jest martin.simota@fsv.cuni.cz (tel. č. 267224308 -
Jinonicka knihovna). Všechny potřebné informace jsou k nalezení též zde:

Open Access | Knihovna FSV UK (cuni.cz)

Open Science | Knihovna FSV UK (cuni.cz)

Mgr. Simota řeší též repozitář (Repozitář publikační činnosti UK | Knihovna FSV UK
(cuni.cz))

Základní informace a odkazy k podmínkám k čerpání tokenů naleznete zde:
https://openscience.cuni.cz/OSCI-40.html

Kanceláře služeb knihovny (OBD, nákup knih a agenda databází) jsou již
přestěhované do Jinonic. Kancelář se skenerem a digitalizace zůstává zatím na
Hollaru.

Dr. Klabíková Rábová informovala o plánovaných schůzkách s ředitelem institutu
ohledně práce s absolventy.

Po dobu stavebních prací na Hollaru musíme vymyslet fungování kavárny. Je třeba
tuto situaci probrat se studenty, kteří mají kavárnu na starost.

MgA Peml uvedl, že se v létě bude aktualizovat nejnovější verze Dallet.

Na začátku letního semestru absolvují školení všichni, kdo využívají studio v
Jinonicích. .

Ing. Dostálková zmínila, že od 1. 2. do 11.3. je možné podávat žádosti do jarního
kola fondu mobility.

Požádala, aby jí pedagogové, kteří tak ještě neučinili, zaslali své podklady do
výroční zprávy za rok 2023.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční 4. 3. 2024 v učebně č. 110.

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ
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